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politika

Místopředseda strany PRO Matěj Drbohlav se vyjádřil k incidentu, který se odehrál v Ústí a
zhodnotil, jak se ústecký kraj vypořádává s oblastmi se zvýšenými sociálními problémy. Řekl i pár
slov k protestům zemědělců i krokům vlády Petra Fialy.

Matej Drbohlav (PRO)

25. února 2024 - 06:05

Při útěku před revizorem v Ústí n. Labem vyskočili muž i s dítětem z jedoucího trolejbusu. Oba
mají vážná zranění. Událost se stala ve čtvrti Krásné Březno, ze kterého pokračují trolejbusy do
Neštěmic. Z konečné jezdí spoje na nechvalně proslulé sídliště Mojžíř, kde žije velké množství lidí
se sociálními problémy. Přímou linku do Mojžíře Dopravní podnik města Ústí nad Labem v
polovině loňského roku zrušil, jako důvod uvedl, že tuto linku nechtějí řidiči obsluhovat.

 
Jak hodnotíte tento tragický incident, který se v Ústí odehrál?

„Nikdy nepřeji nikomu nic špatného a vždy, když se někomu něco stane, za jakýchkoliv okolností, tak je to
neštěstí. V tomto konkrétním případě mi vadí, že muž utíkal před dítětem a nešel mu příkladem. Jak se
pak mají děti chovat v dospělosti, když jsou svědky této situace.“

Věnuje se podle Vašeho názoru město dostatečně městským částem, kde je větší kumulace lidí se
značnými sociálními problémy?

„Ať je to Ústí nebo i jiná města v Ústeckém kraji, tak většina politiků kolem problémů chodí velkým
obloukem. Chtějí vždy přijít k hotovému, pracovat na něčem z čeho mají přínos jen oni, anebo kde není
taková práce, jako například vyřešení problémových lokalit. Samozřejmě téma sociálně slabších je
náročné, ale koukněte, jak dlouho naši politici řeší tento problém. Bohužel smutné zamyšlení.“

Tento týden se uskutečnily dva protesty českých zemědělců. Premiér Petr Fiala i ministr
zemědělství Marek Výborný však označili pondělní protest za ten „špatný“, protože byl namířen
kromě Green Dealu také proti krokům současné vlády, zatímco ten čtvrteční namířený „jen proti
EU“ označili za ten „správný“. Jaký je Váš názor ohledně vyjádření našich vládních představitelů?

„K tomuto jsme dávali, jako strana, naše oficiální vyjádření prostřednictvím našeho garanta PRO
zemědělství a venkov JUDr. Michala Haška. Za mě je od premiéra Fialy drzost, že rozděluje zemědělce
na "špatné" a "dobré". Vláda si neváží lidí, kteří tuto zemi vybudovali.“

Co soudíte o „zemědělské politice“ Fialovy vlády… jsou podle Vašeho názoru požadavky českých
zemědělců opodstatněné?
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„Vláda si neváží toho, že máme úrodnou půdu a pracovité zemědělce. Kdyby se "zemědělská politika"
nastavila lépe, tak bychom mohli do budoucna být i potravinářsky soběstační. To by ale pan premiér Fiala
nemohl být nosičem vody Bruselu.“

 

Psali jsme:

Prostě a jednoduše opakujeme Lipany stále dokola, říká Rajchl
  

Premiér Petr Fiala uvedl ve videu na sociální síti, že Česko zvládlo boj s inflací a končí stres a
nejistota ze zdražování. Premiér tak reagoval na nejnovější data evropského statistického úřadu,
podle kterého u nás v lednu inflace zpomalila, a to na 2,7 procenta. Souhlasíte s tvrzením
premiéra, že Česká republika zvládla boj s inflací?

„Ne! Nesouhlasím, protože je to velká politická blamáž a manipulace. Samotné číslo vypadá sice hezky,
ale pan premiér zapomněl dodat, že se poměřuje k vysoké základně minulého roku, kdy byla v České
republice jedna z nejvyšších inflací v EU. Za poslední 3 roky se kumulovaná inflace dostala na 31,9 % a
to znamená, že tato vláda během svého působení, znehodnotila lidem úspory o celou jednu třetinu!“
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